



### **LOT FOR SALE**

The Municipality of Bristol is requesting sealed tenders for the sale of property located in Norway Bay identified as Lot 5 801 731 with an area of 557.4 square feet (9.28 m x 60.96 m). Those interested may consult the MRC Pontiac website under the Graphic Matrix of Municipalities tab to obtain a map of the property or contact the municipal office at (819) 647-5555 or [info@bristolmunicipality.qc.ca](mailto:info@bristolmunicipality.qc.ca). Minimum bid required is \$1000. All associated fees (notary, surveyor, etc.) will be assumed by the purchaser.

Sealed tenders must be hand delivered by December 22<sup>nd</sup> 2021 before 4:00 p.m.

---

### **LOT À VENDRE**

La municipalité de Bristol demande des soumissions scellées pour la vente d'une propriété située à Norway Bay identifiée comme étant le lot 5 801 731 d'une superficie de 557,4 pieds carrés (9,28 m x 60,96 m). Les personnes intéressées peuvent consulter le site Internet de la MRC Pontiac sous l'onglet Matrice graphique des municipalités pour obtenir une carte de la propriété ou communiquer avec le bureau municipal au (819) 647-5555 ou [info@bristolmunicipality.qc.ca](mailto:info@bristolmunicipality.qc.ca). L'enchère minimum requise est de 1000 \$. Tous les frais annexes (notaire, arpenteur, etc.) seront à la charge de l'acquéreur.

Les offres scellées doivent être remises au plus tard le 22 décembre 2021 avant 16h00.